
 
 
 
Provincie Flevoland   
T.a.v. Voorzitter van Provinciale Staten dhr. L. Verbeek 
 
Onderwerp: subsidie restauratie Poldertoren Emmeloord 
Datum: 18-04-2023 

 
Geachte voorzitter van de Provinciale Staten,  
 
Overeenkomstig artikel 23, lid 1 en 2 van het reglement van orde stelt de fractie van 
50PLUS vragen aan het college van Gedeputeerde Staten over procedures die een transparant 
bestuursstijl zouden moeten borgen.  
 
Het begint er op te lijken dat de Poldertoren in Emmeloord een bodemloze put begint te 
worden. 
 
Twee jaar geleden, op 28 april 2021 heeft provinciale staten, onder voorwaarden, een subsidie 
goedgekeurd van € 912.920,-  
Een van de voorwaarden was o.a. dat er een sluitende begroting was van het restauratieplan. 
In dit voorstel was een uitgewerkte begroting was vast gesteld op € 2.018.211 voor de 
restauratie van de Poldertoren. 
N.a.v. naar aanleiding van de uitzending van Omroep Flevoland van hedenmorgen 
https://www.omroepflevoland.nl/nieuws/329564/politiek-bezorgd-maar-niet-verrast-over-

tekort-renovatie-poldertoren heeft 50 Plus de volgende vragen aan het college: 
 
 

• Kan het college aangeven waarom niet direct is begonnen met de restauratie van de 
Poldertoren en dat nu ruim 2 jaar na goedkeuring van de subsidie plotseling blijkt dat 
ondanks dat er een begroting lag deze niet is uitgevoerd. 

• Is het college het met 50PLUS eens dat de te ontvangen subsidie eenmalig was en dat 
het aan de gemeente is direct aan te vangen met de restauratie na toezegging van de 
subsidie en niet 2 jaar te wachten. 

• Kan het college aangegeven of en zo ja hoeveel van de onder voorwaarde versterkte 
subsidie van 28 april 2021 al is uitgegeven. 

• Nu schijnbaar niet voldaan kan worden aan de voorwaarden zoals gesteld in de 
subsidie verstrekking d.m.v. in het goed gekeurde statenvoorstel is het college 
voornemens op basis van de A.W.B. art.4.21 deze subsidie terug te vorderen. Zo niet 
waarom niet.  

• Klopt het dat in 2009 de Gemeente Noordoostpolder in het programma pop2 al 
eerder € 465.411,- heeft ontvangen, zo ja wat is er met dit geld gebeurd. 
 

 
 

 
Drs. M.G.J.H. van Rooij,  
Fractievoorzitter 
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